
 
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
28 augusti 2024 
 

§ 41-50, No 5 
 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande,  
Carolina Corbell, kassör 
Håkan Sjödin, vice ordförande. 
Elin Näslund, sekreterare,  
Anelie Andersson, ledamot 
Marie Louise Wesslén, ledamot, 
Kristina Svanfeldt, ledamot 
Håkan Leiborn, suppleant 
Magnus Strid, suppleant (Magnus lämnar mötet 20.00, efter övriga frågor b. NoM) 
 

§ 41 Mötet öppnas – Maria öppnar mötet 18.50 
 
§ 42 Val av justerare – Anelie Andersson och Kristina Svanfeldt 
 
§ 43 Fastställande av dagordningen – tillägg övriga frågor a)hemsidan och b) NoM 
 
§ 44 Föregående protokoll – lades till handlingarna.  
 
§ 45 Ekonomisk rapport 

a) Verifikationslista, bilaga 1. 
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, bilaga 2. 

Minusresultat på IGP beror på att fakturan kom in efter årsskiftet, tillhör förra årets 
redovisning.  

c) Specifikation kring sponsringen för SM – vi behöver ha tydligare instruktioner till hur 
vi redovisar sponsringen vi delar ut för SM ekipage samt se över om vi ska begränsa 
vad sponsringen läggs på, t.ex. resebidrag.  

 
§ 46 Skrivelser – inga skrivelser. 
 
§ 47 Rapporter från sektorer 

a) HUS 
Har haft ett instruktörsmöte. Sett över behovet av kurser inför hösten. Planering 
pågår kring TEMA träningarna på onsdagar. Planeras in ett nytt instruktörsmöte där 
Ulrica Dahlstrand kommer föreläsa om nosarbete. 
 

b) Rally 
Två överfulla kurser i rally mot tävling. Anette påbörjar instruktörsutbildning i höst.  
 

c) Agility och Hoopers 
Elin raderade ikväll (I egenskap av admin) ett inlägg från Haninge BK som 
annonserade om Hooperskurs i vår slutna Facebook grupp för medlemmar.  
 



Kerstin och Conny önskar låna Nynäs BK Hoopers hinder till en tävling som Haninge 
BK ska arrangera 12–13/10. Önskar Haninge BK hyra hinder från Nynäs BK får dem 
kontakta styrelsen.  
 
Kerstin meddelar även att de ev. planerar att arrangera en tävling tillsammans med 
Haninge BK i höst. Marie-Louise ber Kerstin återkomma med mer information om 
tävlingen de önskar samarrangera.  
 

d) Mondioring 
Träningsgruppen fortsätter tränar. Det planeras ett KM i höst, återkommer med 
datum.  
 

e) IGP 
Arrangerades ett BH prov i helgen 24–25/8. Gruppen tränar på som vanligt. 
Önskemål finns att Marcus Corbell ska få gå figurantutbildning, Maria undersöker.  
 

f) Specialsök och Nosework 
Tittar på datum för specialsökstävlingar och undersöker olika platser.  
Inga inplanerade NW tävlingar just nu.  
 

g) Bruks och Lydnad 
Det har skickats ut regelrevideringar i bruks. Distriktet har bett alla klubbar avvakta. 
Distriktet kommer arrangera träffar för de olika grenarna där lokalklubbarna 
gemensamt går igenom regelrevideringarna. Kvällstävling 28/8 i lydnad, startklass 
och klass 1. Kvällstävling i lydnad, klass 3 v36. KM i Lydnad den 12/10 och bruks 
13/10. Elittävling i bruks 3/11. Ellinor förhoppningsvis snart klart tävlingsledare i 
bruks.  

 
h) Svenskskydd 

Inget att rapportera 
 

i) Sponsring 
Håkan har kontakt med en firma som ev kan lägga om takpappen på taket mot 
reklam.  
 

j) Anläggningen 
Det ska bytas ut 10 panelplankor på fasaden på baksidan av klubbstugan som har 
ruttnat. Håkan har lagat en staketstolpe. Carolina har undersökt sin kontakt med 
grävare och de hyr tyvärr inte ut.  

 
§ 48 Övriga frågor 

a) Hemsidan – det behövs någon mer istället för Elin som kan tänka sig att bygga upp 
den nya hemsidan tillsammans med Maria som har påbörjat arbetet.  

b) NoM – Kan klubben se över möjligheten om det går att skaffa ett medlemskap med 
möjlighet till fakturabetalning hos t.ex. Martina och Servera inför matinköpen inför 
NoM så ingen medlem behöver lägga ut privat för alla matinköp.  
Styrelsen ställer sig positiva till det. Carolina gör en ansökan om medlemskap.  



c)  Streaming NoM – Maria har kontakt med ett företag som skulle kunna filma NoM 
och streama livesändningar från tävlingarna. Maria lyfter frågan för att veta om hon 
ska ta det med sig frågan imorgon till gruppen som arrangerar NoM. Styrelsen är 
positiva till att streama NoM då vi tänker att det kan locka intresse för sporten och 
locka sponsorer. Magnus kan stå som ansvarig kontaktperson mot företaget inför 
tävlingen men kan inte vara närvarande under tävlingsdagarna. Håkan Leiborn kan 
vara kontaktperson under tävlingsdagen. 
 

§ 49 Nästa möte - 23/9 kl:18.30 
 
§ 50 Mötet avslutas – Maria avslutar mötet 20.50 
 
 
 
 
____________________________________ ________________________________ 
Ordförande Maria Gabrielsson   Sekreterare Elin Näslund 
 
 
 
____________________________________ ________________________________ 
Justerare: Anelie Andersson    Justerare:  Kristina Svanfeldt 


